
GRUNDEJERFORENINGEN DEN GAMLE SPORTSPLADS 
 

Generalforsamling 2012 
Grundejerforeningens ordinære generalforsamling afholdes 

mandag den 21. maj kl. 19:30 i præstegårdslokalet på Harløsevej 

 

Dagsorden iflg. lovene: 

 

1) Valg af dirigent. 

 

2) Fremlæggelse af det reviderede regnskab. 

 

3) Fremlæggelse og godkendelse af budget og fastsættelse af medlemsbidrag. 

 

4) Formandens beretning for grundejerforeningens virksomhed siden sidste 

generalforsamling, herunder den nye asfaltbelægning, undersøgelse af mulighed for 

etablering af ekstra stibelysning og eventuel etablering af vejbump. 

 

5) Diskussion og evt. afstemning om hvorvidt der skal etableres ekstra stibelysning og så fald 

hvor og hvor mange. 

 

6) Diskussion og evt. afstemning om hvorvidt der skal etableres vejbump og i så fald hvor 

det/de skal placeres. 

 

7) Indkomne forslag: 

A) Reparation af hul i sti mellem nr. 26 og 28. 

B) Opfordring til at beboere ved volden sørger for en smule beskæring af denne ud 

for deres egen bolig. 

C) Vedligeholdelse af volden: Er der behov for at vi samles igen for at beskære og 

evt. planter eksempelvis krybende vedben som kan holde på jorden så den ikke 

skrider? 

 

8) Valg af medlemmer til bestyrelsen: Alle bestyrelsesmedlemmer er på valg, men er villige til 

genvalg. 

 

9) Valg af to revisorer. Begge revisorer er på valg, men er villige til genvalg. 

 

10) Valg af to suppleanter til bestyrelsen og revisorsuppleant. Alle suppleanter er på valg, men 

er villige til genvalg. 

 

11) Eventuelt. 

 

Der serveres øl og vand. 

Med venlig hilsen 

Thomas Danielsen 

 

 

 



Referat af generalforsamling Den gamle sportsplads 2012 

Ad 1:  Annemarie Danielsen 

 

Ad 2: Bemærkninger: Dong har meldt ud at vi skal forvente en stigning på 5,8 % 

Vi må forvente at vores renteindtægt falder, da en stor del af vores formue er brugt 

 

Ad 3: Vi vælger ikke at ændre budgettet I forhold til Dongs udmelding. 

 

Ad 4: Vi har fået lavet ny vej efter et godt samarbejde med SKANSKA . 

Vi skal forvente at, ved en fremtidig reparation af vejen skal fortovene hæves, da underlaget ikke er optimalt. Der er 

blevet optegnet p-pladser. P-pladserne langs hækkene er tegnet op efter at kommunen kræver 5,5 m fra modsatte 

kantsten. Vej bumpet er blevet fjernet. Der var sidste år et rigtig godt initiativ med at opfordre til fælles spisning, 

men desværre var det dårligt vejr hver gang og det kom ikke i stand. 

 

Ad 5: Der ligger et forslag om at etablere 4 nye lamper. Hvad der skal ske med udtaget over mod Gersehaven, som 

aldrig er blevet etableret. Afstemning om hvorvidt vi skal etablere de 4 lamper i forslaget. Forslaget er vedtaget. Skal 

der etableres en lampe over mod Gersehaven. Forslaget er vedtaget. Skal der etableres en lampe ved nr. 24: 4 for 7 

imod forslaget er faldet. Man kan gratis anmelde at vores gadelamper ikke virker på Dongs hjemmeside.  

 

Ad 6: Der er livlig diskussion omkring, hvorvidt vi skal have vejbump og hvor de eventuelt skal etableres. 

Skal der etableres vejbump?  6 for 4 imod  

Hvor skal eventuelle bump placeres? 

Forslag med 1 bump mellem 60 og 10 og et ”pas på mig ” eller ”legende børn ”skilt ved 51.  

Forslaget er vedtaget som forsøg.  

 

Generalforsamlingen appellerer til at alle beboere og gæster kører ”pænt” og tager hensyn til vores børn 

 

Ad 7:  Reparation af hullet mellem 26 og 28 

B) opfordring til at beboerne ved volden om at beskære denne.   

  Opfordringen er ændret til at det er ok at beskære, hvis man føler sig generet.  

C) Vedligeholdelse af volden 

Thomas laver et brev om en ”havedag” eventuelt en nu og en i efteråret 

  

Ad 8 + Ad 9 Ad 10: Alle er genvalgt 

 

Ad 11:  Forslag om at vi gør noget ved trekanten mellem 55 og 57 

 Bestyrelsen og John tager en dialog om hvorvidt vi kan gøre det mere attraktivt. 

 Det er FORBUDT at parkere på hjørnet. 

 

Vær opmærksomme på at der er blevet stjålet nummerplader på vejen. 

 

 

 

 

 

Thomas Danielsen Formand Rosenallé 58 tlf. 25159989 thodan@mail.dk 

Henrik Bergholt Kasserer Rosenallé 42 tlf. 31412510 henrik.bergholt@hotmail.com 

Tina Græsted Sekretær Rosenallé 28 

Birthe Munktved Bestyrelsesmedlem Rosenallé 59 

Gitte Reedtz Kristiansen Bestyrelsesmedlem Rosenallé 24 

 


